
ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV 
Druga seja Sveta staršev je potekala v četrtek, 2. 2. 2023, ob 18.00 v predavalnici 289. Prisotnost predstavnikov 
je bila večinska. Nekateri so manjkali neopravičeno. Opravičeno odsotni so bili: Tomaž Čebulj, Gregor Grašič, 
Špela Štern, Marko Balkovec, Martina Mašič Sabalič, Brane Novosel. Na seji smo bili sklepčni.

Sejo smo razdelili po aktualnih temah iztekajočega se prvega polletja šole.

Ad 1: POTRDITEV ZAPISNIKA
SKLEP: Svet staršev potrjuje  zapisnik 1. seje Sveta staršev.

Ad 2: GARDEROBNE OMARICE
Na prvi seji je bilo izpostavljeno, da primanjkuje garderobnih omaric za po večini 1. letnike. Potrditev 
direktorja šole je, da je garderobnih omaric dovolj in da naj se dijaki obrnejo na razrednike, kateri bodo urejali 
prostorsko stisko.

Ad 3: MENJAVA ČLANOV SVETA STARŠEV
V ekipi Sveta staršev sta se zgodili dve menjavi, ker dijakov ni več na šoli. Posledično so v razredu izvolili nova 
predstavnika, ki sta postala nova člana Sveta staršev. 

Ad 4: USPEH OB 1. KONFERENCI
SSI (643 dijakov): uspeh gre v pravo smer, povprečna ocena se izboljšuje naprav prejšnjim letom
SPI (163 dijakov): ni odstopanj
PTI (85 dijakov): glede na uspeh so nekje na sredini

Rizična skupina dijakov (več kot 3 nezadostne ocene) morajo pripraviti osebni izobraževalni načrt, ga predati 
svetovalni delavki in skupaj pregledajo kako bodo ocene popravili.

Učitelji, ki imajo v razredu več kot 1/2 negativnih ocen morajo ravnatelju pripraviti načrt, da skupaj rešijo in 
pomagajo učencem izboljšati ocene.

Ad 5: INFORMATIVNI DNEVI IN OGLAŠEVANJE ŠOLE
Šola je polno pripravljena na ponovne informativne dneve v živo. Gre za velik zalogaj, ki pa ga uspešno 
pripravljajo. Promocija šole se nadaljuje s plakati po OŠ, jumbo plakati po Gorenjskem. Šola svojih prostorov 
širila ne bo, zato opozarjajo na omejen vpis. Šola je letos prvič s svojo reklamo polepila tudi avtobus, ki pa žal 
trenutno ne obratuje.

Ad 6: ZIMSKE POČITNICE
Leto so počitnice od 6.-10. 2. 2023. zaradi praznika 8. 2. 2023, ki nastopi ravno med počitnicami, imajo vsi 
učenci prost dan 26. 4. 2023 (se pravi prvomajske počitnice se podaljšajo za 1 dan). 

Ad 7: PROMOCIJA ŠOLE
Šola se promovira v lokalnih medijih. Promovirajo se z izdelki dijakov (električna kolesa, skiroji ...). Bili so tudi v 
oddaji Volan.



Ad 8: ŠPORTNI DNEVI, EKSKURZIJE, IZMENJAVE, TEČAJI ...

Šola je 100 % pripravljena na čas pred korono in programi so v popolnem izvajanju glede na letnik. Imeli so tudi 
dve izmenjavi, na Portugalskem in Avstriji. Izveden je bil tudi zimski športni dan, kjer je bilo vse OK. Za športni 
dan imajo dijaki na razpolago tudi fitnes. 2. letniki so odšli v hišo eksperimentov.

Na šoli se izvajajo tudi tečaji izven pouka: dan 3D modeliranja in 3D tiska. Po tečaju sledi tekmovanje in dijaki 
naredijo elektronski izdelek. 

Ad 9: KARIERNI DAN
Ta dan je organiziran za zaključne letnike, da se lahko povežejo z delodajalci. Karierni dan je bil izveden 
kontrolirano. Dijaki so morali pripraviti CV, ga prinesti s seboj na razgovor, kateri je trajal 7 minut z vsakim 
podjetjem, ki so ga dijaki izbrali. Izvedeli so več o kadrovskih štipendijah, zaposlitvah ...

Ad 10: FINANCIRANJE ZAKLJUČNIH NALOG
Šola zbira finance. S zbranim denarjem se dijakom pomaga pri izdelavi projektov. Dijaki predstavijo idejo.  
Če je ideja sprejeta pozitivno, so dijaki upravičeno do delnega ali celotnega financiranja projekta pri izvedbi 
(znesek lahko doseže tudi do 2.000 €).

Ad 11: VOLITEV RAVNATELJA - predstavitev povzela predsednica Sveta staršev
V tem šolskem letu bodo potekale volitve. Prijave kandidatov se zbirajo od 13. 2. 2023, nato 20. 2. 2023 sledi 
Seja zavoda - odpiranje, pregled in drenaža prijav/vlog.

Svet staršev bo prejel zaprosilo za mnenje, ki bo poslano 21. 2. 2023 , nato pa imamo  20 dni od prejema 
čas, da pregledamo vsebine prijav oz. pozovemo kandidate, da se predstavijo in glede na prejete nasvete je 
najbolj racionalno, da to storimo v enakem terminu kot ga bo imel učiteljski zbor in dijaška skupnost. Sprejeto 
mnenje z obrazložitvijo posredujemo nazaj na Svet zavoda. V kolikor ne podamo mnenja v roku 20 dni od 
dneva, ko smo bili zanj zaprošeni, lahko Svet zavoda o izbiri kandidata odloči brez našega mnenja.

Predlog člana sveta staršev je bil, da sejo izvedemo preko Teams, kar je seveda izvedljivo. Po prejemu 
zaprosila, predlagam koresponenčno sejo, kjer se bomo odločili na kakšen način bi opravili pregled vlog oz. 
predstavitev kandidatov in nenazadnje podali mnenje za Svet zavoda.

Ad 12: RAZNO
Pod to točko so vprašanja zastavljali predstavniki. Gre za vprašanja, ki se tičejo posameznih razredov:
• Predlog predavanj s filmči: podravnatelj pove, da na tem predlogu že delajo, da se to uveljavi.
• Problem telefoni: telefoni se uporabljajo med poukom, kar je načeloma kršitev. Učitelji telefona ne smejo    
    vzeti. Išče se rešitev kako telefone omejiti.
• 4. letnikom smeri mehatronika je izpadlo ogromno znanja na podlagi šolanja na daljavo (skoraj 3 leta). Gre  
 za strokovni predmet na maturi in se pozna, da znanja ni. Ravnatelj opozori naj poskusno maturo vzamejo  
 resno in da bodo v finišu organizirane priprave na maturo, da se znanje v čimvečji meri nadoknadi. Pove,  
 da včasih se je stroka upoštevala na nivoju šole, sedaj pa na nivoju republiške komisije.
• Nekateri razredi niso imeli roditeljskih sestankov. To seveda ni Ok in bo posredoval ravnatelj.
• Ali lahko dijak slika svoj pisni test? Lahko po pretečenem zakonskem času - 7 dni po objavi ocene.
• Dijak, ki piše negativno oceno jo po pravilniku lahko popravlja samo 1x. Datum popravljanja določi profesor  
 (lahko tudi čez par mesecev, če tako oceni, da je prav).
• V šoli je nična toleranca do kakršne koli oblike drog. Če ugotovijo prisotnost le-te pri dijaku je ta dijak takoj  
 najvišje sankcioniran. Prav tako je nična toleranca do fizičnega nasilja.

Sestanek se je zaključil ob 19.30.    Zapisnik zapisala predstavnica 2.ME razreda: 
Kranj, 2. 2. 2023      Maja Kocjančič 


